
مـاجرای کمیتـه انضبـاطی هیئـت
فوتبال استان اردبیل

حضور افراد شناخته شده در رأس کمیته های انضباطی هیئت های ورزشی
همواره مورد خواست و آرزوی ورزشکاران و ورزشی های استان بوده

است.

وقتی اعلام شد که مسئولیت کمیته انضباطی هیئت فوتبال استان توسط
ناصر عتباتی دادستان وقت استان پذیرفته شده است امیدها برای نقش
آفرینی این چهره خدمتگزار در جامعه فوتبال بیشتر شد و وقتی
پرچمداری دستگاه قضا در استان و مسئولیت سنگینی چون برقراری
عدالت در استان، حاکم کردن آرامش و امنیت در جامعه و تنگ کردن
فضای عمل شارلاتان ها، دروغگویان، فاسدین و در یک کلام دفاع از
کرامت و عظمت جامعه انقلابی استان به وی سپرده شد چگونگی ادامه
فعالیت اش در کمیته انضباطی هیئت فوتبال استان مورد سؤال قرار

گرفت.

فوتبالی های استان برای حضور چهره ای شناخته شده و عاشق خدمت در
مجموعه فوتبال استان خوشحال بودند چرا که اعتقاد داشتند در جایی
که عتباتی مسئولیت داشته باشد رسیدن حق به حقدار امری طبیعی و
حتمی است. در جایی که عتباتی با توسل به قانون و کمک گرفتن از
شجاعت ذاتی فرصت نفس کشیدن به زورگویان و برهم زنندگان نظم را
نمی دهد در فوتبال جلوگیری از اعمال نفوذها و اهمیت دادن به
روابط دوستانه، قومی و قبیله ای و پایمال کردن حق و حمایت از

ناحق مسلما نمی تواند جایی داشته باشد.

علاقه مندان خوشحال بودند که با حضور عتباتی امکان اطاله بررسی
پرونده های انضباطی با هر هدف و نیتی وجود نخواهد داشت و در یک
کلام بودن وی در رأس کمیته انضباطی را مایه خیر و برکت برای

فوتبال استان می دانستند.

از طرف دیگر با نگرانی مطرح می کردند که آیا عتباتی با مسئولیت
سنگین در قبال جامعه و نبود وقت و فرصت کافی حتی برای استراحت،
آیا می تواند برای اداره امور کمیته انضباطی به طور دلخواه و
مطلوب عمل نماید؟ این دغدغه همیشه در بین فوتبالی های صادق مطرح
بود و بخصوص بعد از انتقال محل خدمت اش از دادسرا به میدان بسیج
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و قرار گرفتن در جایگاه رئیس کل دادگستری استان این نگرانی ها
افزایش پیدا کرد. عقل و منطق حکم می داد که ناصر عتباتی برای
رسیدگی، کارهای مهم تر، اساسی تر و بزرگ تر از مسائل انضباطی

فوتبال دارد.

همزمان با گرامی داشت هفته قوه قضاییه همراه با تنی چند از
دوستان رسانه ای و رئیس محترم بسیج رسانه استان برای تبریک این
هفته توفیق حضور چند دقیقه ای در دفتر کار وی حاصل شد. در انتهای
جلسه و در وقت خداحافظی نگرانی دوستداران واقعی فوتبال را مطرح و

در این ارتباط نظر وی را جویا شدم.

عتباتی از جمله مدیران پاسخگوی استان است. پاسخگویی و برخورد وی
با رسانه ها باید به عنوان الگو مورد نظر مدیران از خود راضی

قرار بگیرد.

او گفت: در روزهای اول قبول مسئولیت در اداره کل دادگستری استان
به هیئت فوتبال اعلام کرده ام که دیگر به دلیل مشغله زیاد و لزوم
صرف وقت بیشتر در دادگستری امکان فعالیت در کمیته انضباطی هیئت

برای من فراهم نیست.

وی در ادامه گفت: اگر تاکنون انتصاب مسئول جدیدی برای کمیته یاد
شده انجام نپذیرفته و یا رسانه ای نشده مراتب از طریق دفتر به

طور کتبی به هیئت فوتبال استان اعلام خواهد شد.

با اعلام صریح عتباتی مسلما آرای صادره توسط کمیته انضباطی در
رقابت های فصل جاری و مواردی از این قبیل جای سؤال خواهد داشت که

چگونه و توسط چه کسانی تصمیم گیری و ابلاغ شده است.

با قدردانی از همراهی همیشگی عتباتی با مردم و جامعه انتظار می
رود تکلیف کمیته انضباطی هیئت فوتبال روشن شود تا در صورت ادامه
رقابت های فوتبال و فوتسال استانی در موارد مورد نیاز از اتخاذ

هرگونه تصمیم غیر اصولی خودداری شود. انشااله. 

 


